

EXHIBIT 3

The Federal Antimonopoly Service of Russia

13 January 2010 13:50

Information on the transaction notified in the application from Solvay Participations France S.A.S. for the acquisition of the rights to determine the terms of the conduct of business of OAO Bereznikovskiy Sodovyy Zavod and ZAO Berkhimprom

TsA/47130 of 28 December 2009

The FAS of Russia is reviewing the application from Solvay Participations France S.A.S. for the acquisition of the rights to determine the terms of the conduct of business of OAO Bereznikovskiy Sodovyy Zavod and ZAO Berkhimprom (outgoing ref. No. 295584 of 15 December 2009).

Due to the need to review the application further in order to assess the impact of the transaction on the state of competition in the relevant market, and being guided by Paragraph 2 of Clause 2 and by Clause 3 of Article 33 of Federal Law No.135-FZ 'On the Protection of Competition' dated 26 July 2006, the Federal Antimonopoly Service has extended the period of review of the application by two months.

A.G. Tsyganov

Федеральная антимонопольная служба России

13 января 2010 13:50

Информация о сделке, заявленной в ходатайстве компании "Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С." о приобретении прав, позволяющих определять условия осуществления предпринимательской деятельности ОАО "Березниковский содовый завод" и ЗАО "Берхимпром"

ЦА/47130 от 28.12.09

В ФАС России находится на рассмотрении ходатайство компании "Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С." о приобретении прав, позволяющих определять условия осуществления предпринимательской деятельности ОАО "Березниковский содовый завод" и ЗАО "Берхимпром" (исх. № 295584 от 15.12.2009).

В связи с необходимостью дополнительного рассмотрения данного ходатайства с целью оценки влияния указанной сделки на состояние конкуренции на рассматриваемом рынке, руководствуясь пунктом 2 части 2, частью 3 статьи 33 Федерального закона от 26.07.2006 № 135-ФЗ "О защите конкуренции", Федеральная антимонопольная служба продлила срок рассмотрения ходатайства на два месяца.

А.Г. Цыганов

SEPARATOR SHEET

The Federal Antimonopoly Service of Russia

17 March 2010 12:42

The FAS of Russia rejected applications from OAO Soda and Solvay Participations France S.A.S.

The Federal Antimonopoly Service (hereinafter, the FAS of Russia) has reviewed, in accordance with Articles 28 and 33 of the Federal Law 'On the Protection of Competition', the application from OAO Soda for the acquisition of 97% of the voting shares in Open Joint Stock Company Bereznikovsky Sodovy Zavod (hereinafter, OAO BSZ) and the application from Solvay Participations France S.A.S. for the acquisition of the rights to determine the terms of conduct of business of OAO BSZ, and upon review of the applications, has sent the applicants a decision to reject the applications.

The FAS of Russia has adopted that decision on the basis of available information that the group or persons to which OAO BSZ belongs to, includes an individual who is the actual (beneficial) owner of the company and who is a person other than the registered owner. The applicants did not provide that individual's information to the FAS of Russia.

At the same time, the decisions adopted by the FAS of Russia are not final. If the applicants submit to the FAS of Russia new applications which contain comprehensive information as required by Clause 5 of Article 32 of the Federal Law 'On the Protection of Competition', the applications will be reviewed in due course.

This article was amended on 29 May 2010 15:46

Федеральная антимонопольная служба России

17 марта 2010 12:42

ФАС России отказала ОАО "Сода" и компании "Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С." в удовлетворении ходатайств

Федеральная антимонопольная служба (ФАС России) в соответствии со статьями 28, 33 ФЗ "О защите конкуренции" рассмотрела ходатайство ОАО "Сода" о приобретении 97 % голосующих акций Открытого акционерного общества "Березниковский содовый завод" (ОАО "БСЗ") и ходатайство компании "Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С." о приобретении прав, позволяющих определять условия осуществления предпринимательской деятельности ОАО "БСЗ" и по результатам рассмотрения направила указанным заявителям решение об отказе в удовлетворении ходатайств.

Данное решение об отказе ФАС России приняла на основании имеющейся информации о наличии в группе лиц ОАО "БСЗ" физического лица, являющегося реальным (экономическим) владельцем общества, отличающегося от зарегистрированного владельца. Заявители необходимую информацию об указанном физическом лице в ФАС России не представили.

Вместе с тем, принятые ФАС России решения не являются окончательными. В случае, если заявители представят в ФАС России повторные ходатайства, содержащие исчерпывающий объем информации, предусмотренный требованиями части 5 статьи 32 ФЗ "О защите конкуренции", они будут рассмотрены в установленном порядке.

Материал изменен: 29 мая 2010 15:46

SEPARATOR SHEET

The Federal Antimonopoly Service of Russia

29 April 2010 14:11

Information on the application from Solvay Participations France S.A.S.

In accordance with Article 28 of Federal Law No.135-FZ 'On the Protection of Competition' dated 26 July 2006 (hereinafter, the Law on the Protection of Competition), the FAS of Russia has received for review the application from Solvay Participations France S.A.S. for the consent to acquire the rights to determine the terms of the conduct of business of OAO Bereznikovskiy Sodovyy Zavod (incoming ref. No. 14194 of 6 April 2010).

Being guided by Article 33 of the Law on the Protection of Competition, the Federal Antimonopoly Service has adopted a decision to extend the period of review of the above application by two months because of a need to assess the impact of this transaction on the state of competition in the relevant product market, and also to obtain additional information required to adopt a decision with respect to that application.

Interested parties are entitled to submit any information on the impact of the above transaction on the state of competition.

Федеральная антимонопольная служба России

29 апреля 2010 14:11

Сведения о ходатайстве "Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С."

В соответствии со статьей 28 Федерального закона от 26.07.2006 № 135-ФЗ "О защите конкуренции" (далее - Закон о защите конкуренции) в ФАС России на рассмотрение поступило ходатайство компании "Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С." о приобретении прав, позволяющих определять условия осуществления предпринимательской деятельности ОАО "Березниковский содовый завод" (вх. № 14194 от 06.04.2010).

Руководствуясь статьей 33 Закона о защите конкуренции, Федеральная антимонопольная служба приняла решение о продлении срока рассмотрения указанных ходатайств на два месяца в связи с необходимостью оценки влияния данной сделки на состояние конкурентной среды на соответствующем товарном рынке, а также получения дополнительной информации, необходимой для принятия решения по данному ходатайству.

Заинтересованные лица вправе представить в антимонопольный орган сведения о влиянии указанных сделок на состояние конкуренции.

SEPARATOR SHEET

The Federal Antimonopoly Service of Russia

7 June 2010 13:56

Decision on the application from Solvay Participations France S.A.S.

In accordance with Articles 28 and 33 of Federal Law No.135-FZ 'On the Protection of Competition' dated 26 July 2006, the Federal Antimonopoly Service has reviewed the application from Solvay Participations France S.A.S. (registered address: 25 Rue de Clichy, 75009, Paris, France; key line of business: holding company) for the acquisition of the rights to determine the terms of the conduct of business of OAO Bereznikovskiy Sodovyy Zavod (registered address: 19 Novosodovaya st., Berezniki city, Perm Region, 618400; key line of business: production of bicarbonate of soda, synthetic cleaning products, quick lime, soda liquor, lime white, and other chemical substances) and has approved the application.

This article was amended on 07 June 2010 15:04

Федеральная антимонопольная служба России

07 июня 2010 13:56

Решение по ходатайству компании «Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С.»

В соответствии со статьями 28, 33 Федерального закона от 26.07.2006 № 135-ФЗ «О защите конкуренции» Федеральная антимонопольная служба рассмотрела ходатайство компании «Сольвей Партисипасьон Франс С.А.С.» (место нахождения: Рю де Клиши, 25, Париж, 75009, Франция; основной вид деятельности - холдинговая деятельность) о приобретении прав, позволяющих определять условия осуществления предпринимательской деятельности ОАО «Березниковский содовый завод» (место нахождения: ул. Новосодовая, д. 19 г. Березники, Пермский край, 618400; основной вид деятельности — производство основных неорганических химических веществ (сода кальцинированная, синтетических моющих средств, извести негашеной, содового раствора, известкового молока и другой химической продукции)), и приняла решение об удовлетворении данного ходатайства.

Материал изменен: 07 июня 2010 15:04

SEPARATOR SHEET

I, Andrey Valentinovich Levenko, of Freshfields Bruckhaus Deringer LLP, 14/2 Kadashevskaya nab., Moscow, 119017, Russia, declare that I am well acquainted with both the Russian and English languages, and that the documents listed below have been accurately translated, to the best of my knowledge and ability:

Exhibit 1: Extracts from Federal Law No. 135-FZ dated 26 July 2006 “On the Protection of Competition”

Exhibit 3: Documents printed out from the official web-site of the FAS, in particular:

- The print-out of the article posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 13 January 2010, titled: “Information on the transaction notified in the application from Solvay Participations France S.A.S. for the acquisition of the rights to determine the terms of the conduct of business of OAO Bereznikovsky Sodovy Zavod and ZAO Berkhimprom”;
- The print-out of the press-release posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 17 March 2010, titled: “The FAS of Russia rejected applications from OAO Soda and Solvay Participations France S.A.S.”;
- The print-out of the article posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 29 April 2010, titled: “Information on the application from Solvay Participations France S.A.S.”; and
- The print-out of the document titled „Decision on the application from Solvay Participations France S.A.S.” posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 7 June 2010.

I declare that the foregoing is true and correct.

Signature: 

Name: Andrey Valentinovich Levenko

Date: 28 September 2011